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Protokoll 11.02. 2022 
Styremøte i Øvre Pasvik nasjonalparkstyre / 

Paʹččjooǥǥ meermeäʹccstuʹvrr 

 

  
Tidspunkt: Fredag 11. februar kl. 11.30 -15.30. Lunsj fra kl. 11.00 

Sted: Svanhovd 

 

Jørn Monsen fra SNO deltok under møtet. Anne Smeland fra statsforvalteren 

deltok under sak 04/2022  Flerbruksplan for Pasvikelva mv. 

 

 

TILSTEDE: 

Styret 

 

Kurt Wikan, leder 

Cecilie Hansen. nestleder 

Arne Liaklev, styremedlem 

 

 

 
 
 

Sekretariat: Rolf E. Sch. Kollstrøm, 
nasjonalparkforvalter 

 

Meldt forfall 
Hanne Christine H. Sundfær, 

styremedlem 

 

 
 

Sak 01/2022 Åpning av møte, registrering og godkjenning 
a) Registrering av deltakere, styret er beslutningsdyktig. 

b) Arne Liaklev underskriver protokollen. 

c) Innkalling og saksliste ble godkjent. 

d) Protokoll fra styremøtet 07.12.2021 ble godkjent med merknad om at 
stemmetallet i sak 21/2021 må skrives inn. 
 

Sak 02/2022 Orienteringssaker  
A. Oppnevning av medlemmer til Øvre Pasvik nasjonalparkstyre, -

representanter fra Sametinget, Miljødirektoratet datert 27.01.2022,  
tatt til orientering. 

B. Utslippstillatelse Infopunkt Gjøken, tatt til orientering. 

Utsatt frist for ferdigstilling 3 verneverdige bygg Infopunkt Gjøken-
Kulturminnefondet, tatt til orientering. 

C. Søknader organisert ferdsel; Norrøna Hvitserk (utsatt til 2023) og 

Øyvind Friskilä (september 2022), tatt til orientering. 

D. Svarbrev KLD 22.12.21 vedr midler til vedlikehold, tatt til orientering. 
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E. Kolarctic PAN, framdrift, tatt til orientering. 

F. Pasvik Enare trilaterale park, framdrift, tatt til orientering. 

G. Dark Sky Park, framdrift, tatt til orientering. 

H. Anmeldelse bålbrenning og dronebruk, bot er vedtatt. Tatt til 

orientering. 

I. Styregodtgjøring 2022, tatt til orientering. 

J. Under eventuelt ble styret orientert om at den planlagte landssamling 

for nasjonalparkstyrene i april er avlyst av Miljødirektoratet. 

 

 

Sak 03/2022  Økonomi 2022, Tildeling midler, -planer for 2022 

 

Øvre Pasvik nasjonalparkstyre søkte Miljødirektoratet om tiltaksmidler kr 

1.260.000 og ble tildelt kr 810.000, se 2 vedlegg og tabellen under. I driftsmidler 

fikk styret bevilget kr 270.000 (søknad kr 300.000).  

I styremøtet må styret prioritere tiltaksmidlene i forhold til opprinnelig søknad. 

Her er det viktig at det sikres tilstrekkelige midler til å etableringen av Infopunkt 

Gjøken. Tiltakene  

 

Vedtak 

Styret vil prioritere ferdigstillelse av Infopunkt Gjøken i 2022 gjennom Kolarctic 

PAN i løpet av august 2022, ved siden av årlige tiltak som utkjøring av ved og 

gass, skitrase mot Ellenvannskoia og deltakelse i Vegrådet for skogsvegene i 

Pasvik. Vedrørende klopplegging må utskifting av utslitte klopper prioriteres. 

Styret ønsker at forsikring av bygg ved Infopunkt Gjøken utredes i forbindelse 

med ferdigstilling. 

 

 

Sak 04/2022  Flerbruksplan for Pasvikelva mv 

 

Se informasjon på statsforvalterens hjemmeside og selve planen her 

Anne Smeland fra Statsforvalteren i Troms og Finnmark orienterte og svarte på 

spørsmål via Teams. Smeland orienterte også om Pasvikseminaret som vil foregå 

digitalt 16. mars 2022. 

 

Vedtak 

Styret for Øvre Pasvik tar Flerbruksplanen for Pasvikelva til orientering. 

 

Sak 05/2022 Infopunkt Gjøken, Avtale med FeFo- overtakelse av 

bygg 

Styret ble orientert om arbeidet med oppfølgning av opsjonen med FeFo og 

forelagt avtaleforslaget som er framforhandlet med FeFo.  

https://www.statsforvalteren.no/troms-finnmark/miljo-klima/internasjonalt-samarbeid/multiuseplan-pasvik-grense-jakobselv/
https://www.statsforvalteren.no/siteassets/fm-troms-og-finnmark/bilder-fmtf/diverse/flerbruksplanen-ferdig.pdf
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Vedtak 

Øvre Pasvik nasjonalparkstyre godkjenner foreslåtte avtale fra FeFo om 

overtakelse av bygg i forbindelse med etablering av Informasjonspunkt Gjøken. 

 

 

 

 
 

 

 

  

      

           

________Sign.____________

Kurt Wikan leder

Rett protokoll bekreftes:

______Sign._____  __________

Arne Liaklev


